
 Dz-14.0021.1.63.2017 

PROTOKÓŁ NR 197 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU DZIELNICY XIV 

odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XIV Czyżyny, 

Kraków os. Dywizjonu 303 nr 34, 

w dn. 09.10.2017 r. 

 

Przewodnicząca w oparciu o listę obecności, stwierdziła prawomocność posiedzenia (w 

załączeniu lista obecności). Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Rady i Zarządu 

Dzielnicy XIV Czyżyny – p. Anna Moksa. 

Prowadząca obrady przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z  posiedzeń Zarządu nr: 193, 194, 195, 196. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dla wprowadzenia zmiany organizacji ruchu 

w ul. Padniewskiego w Krakowie. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych. 

5. Przygotowanie i przyjęcie projektów uchwał. 

6. Sprawy zgłoszone przez Przewodniczącą. 

7. Bieżąca korespondencja. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia Komunikaty. 

 

Ad.1. Przyjęcie porządku obrad.  

Proponowany porządek obrad  przyjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołów z  posiedzeń Zarządu nr: 193, 194, 195, 196. 

 

1. Protokół z posiedzenia Zarządu nr 193 - przyjęto jednogłośnie, w obecności  

5 członków Zarządu. 

2. Protokół z posiedzenia Zarządu nr 194 - przyjęto jednogłośnie, w obecności  

5 członków Zarządu. 

3. Protokół z posiedzenia Zarządu nr 195 - przyjęto jednogłośnie, w obecności  

5 członków Zarządu. 

4. Protokół z posiedzenia Zarządu nr 196 - przyjęto jednogłośnie, w obecności  

5 członków Zarządu. 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dla wprowadzenia zmiany organizacji ruchu w ul. 

Padniewskiego w Krakowie. 

 

Zarząd  podjął uchwałę w sprawie opinii dla wprowadzenia zmiany organizacji ruchu w ul. 

Padniewskiego w Krakowie.  

Uchwałę podjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych.  

 

Uchwała w sprawie delegowania radnych: 

- Annę Brydniak i Jerzego Ciepielę do udziału w odbiorze zadania pn.: „remont 

nawierzchni parkingu w rejonie bloku nr 15A w ul. Wężyka w Krakowie, który odbędzie się 

w dn. 12.10.2017 r., miejsce spotkania: siedziba Rady i Zarządu Dzielnicy XIV Czyżyny, os. 

Dywizjonu 303 nr 34 w Krakowie. 

Uchwałę podjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 



Ad. 5. Przygotowanie i przyjęcie projektów uchwał. 

1. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie wniosku o 

nadanie nazwy dla ogródka jordanowskiego przy ul. Marii Dąbrowskiej imienia 

„Babci Zosi”. 

przyjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

2. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie delegowania 

radnych. 

przyjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

3. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie opinii dla 

koncepcji układu drogowego i obsługi komunikacyjnej na potrzeby realizacji 

planowanej inwestycji pn. Małopolskie Centrum Nauki w Krakowie. 

przyjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

4. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie opinii dla 

budowy elektroenergetycznego przyłącza oświetlenia ulicznego przy os. Dywizjonu 

303 w Krakowie. 

przyjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

5. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny na 

rok 2017. 

przyjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

6. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie opinii 

dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. 

Sikorki 15 w Krakowie (ML-02.7123.667.2017.ES z dn. 19.09.2017 r.) 

przyjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

7. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny na 

rok 2017. 

przyjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

8. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie oficjalnych 

stron i profili Dzielnicy XIV Czyżyny w mediach społecznościowych Facebook i 

Twitter. 

przyjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

 

Ad. 6. Sprawy zgłoszone przez Przewodniczącą. 
1. Przewodnicząca wskazała terminy pierwszych posiedzeń komisji problemowych: 

- Komisja Zdrowia- 30.10.2017 r. 

- Komisja Edukacji i Kultury 17.10.2017 .r godz. 18.00; 

- Komisja Promocji  Redagowania Echa Czyżyn i Głosu Czyżyn – 25.10.017 r. godz. 18:00. 

2. Przewodnicząca poinformowała o spotkaniu z przedstawicielami ArcelorMittal. 

Przewodnicząca poinformowała o zaproszeniu na Dzień Seniora w dn. 21.10.2017 r.  

Przewodnicząca poinformowała o zaplanowanym spotkaniu z przedstawicielami MOPS w 

sprawie realizacji projektu „Przyjaciele”. 

 

Ad. 7. Bieżąca korespondencja. 

 

1. Zarząd zapoznał się z wnioskiem radnego M. Ziemiańskiego z dn. 05.10.2017 r. 

dot. niedziałającej kamery, grzyba w dzielnicy i dostarczenia Głosu Nowej Huty. 

Zd wystosuje pismo z odpowiedzią. 

2. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową mieszkańca dzielnicy z dn. 

07.10.2017 r. w sprawie sprzedaży alkoholu w os. Dywizjonu 02 nr 3a. Zd 

wystosuje pismo do SMMK i email z odpowiedzią. 



3. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową SP 52 z dn. 02.10.2017 r. w 

sprawie zakupu kserokopiarki. Zd wystosuje email z odpowiedzią. 

4. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową SP 52 z dn. 02.10.2017 r. w 

sprawie montażu monitoringu zewnętrznego. Zd wystosuje email z odpowiedzią. 

5. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową P 185 z dn. 02.10.2017 r. w 

sprawie dodatkowych środków finansowych. Zd wystosuje pismo z odpowiedzią. 

6. Zarząd zapoznał się z pismem P 110 z dn. 02.10.2017 r, w sprawie środków 

finansowych na montaż domofonu i drzwi zewnętrznych. Zd wystosuje pismo z 

odpowiedzią. 

7. Zarząd zapoznał się z pismem P 182 w sprawie środków finansowych na prace 

remontowe. Zd wystosuje pismo z odpowiedzią. 

8. Zarząd zapoznał się z pismem Żłobka nr 12 z dn. 01.09.2017 r. w sprawie zakupu i 

montażu klimatyzatorów. Zd wystosuje pismo z odpowiedzią. 

9. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: EK092.4421.72.2017 z dn. 09.10.2017 r. w 

sprawie obwodów szkół. Zd wystosuje pismo z odpowiedzią. 

10. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: BR-03.1511.1.25.2017 z dn. 06.10.2017 r. w 

sprawie facebook dzielnicy i logo dzielnicy. 

11. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową BR UMK z dn. 04.10.2017 r. w 

sprawie odpowiedzi na Uchwałę nr 7/2017 Konwentu Przewodniczących. 

12. Zarząd zapoznał się z pismem mieszkańca w sprawie budownictwa społecznego. 

13. Zarząd zapoznał się z korespondencją milową z dn. 03.10.2017 r. w sprawie oferty 

na stronę internetową. 

14. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową KMP w Krakowie z dn. 

01.10.2017 r. w sprawie zakupu radiowozów w 2018 roku. 

15. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową ZEO z dn. 29.09.2017 r. w sprawie 

wykonania zadań w 2017 roku. 

16. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową MOPS z dn. 02.10.2017 r. w 

sprawie wykonania zadań w 2017 roku. 

17. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową ZZM z dn. 02.10.2017 r. w sprawie 

wykonania zadań w 2017 roku. 

18. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: BZ-02.8030.19.41.2017.RH z dn. 02.10.2017 

r. w sprawie realizacji zadań dzielnicy w 2018 roku. 

19. Zarząd zapoznał się ze sprawozdaniem Biblioteki Kraków Filia nr 47 dot. stopnia 

realizacji zadań w 2017 roku. 

20. Zrzad zapoznał się z korespondencją mailową: 

- dot. edukacyjnej wycieczki rowerowej; 

- dot. ognisk epidemii odry w Polsce; 

- dot. klubu dyskusyjnego nowohuckich seniorów; 

- dot. darmowego przejazdu przez ul. Śniadeckich; 

- dot. informacji „Praca dla Młodych”; 

- zaproszenia ArcelorMittal. 

 

Ad. 8.  Sprawy bieżące. 

1. Zarząd zapoznał się z wnioskiem mieszkańca dot. interwencji w sprawi spadu ulicy 

przy szkole STO nr 3. Zd wystosuje pismo do ZIKiT.  

2. Zarząd zapoznał się z protokołami z posiedzeń komisji problemowych.  

3. Zarząd omówił wnioski radnych złożone podczas sesji w dn. 02.10.2017 r.  

4. Członek Zd Weronika Szelęgiewicz poruszyła sprawę artykułów do Głosu Czyżyn. 

5. Członek Zd Michał Franczyk poruszył sprawę dot. zagospodarowania terenu przed SP 

nr 155. 

6. Zarząd poruszył sprawę facebook dzielnicy i youtube dzielnicy. 



7. Członek Zd Marta Tatulińska poinformowała o spotkaniu z przedstawicielem Straży 

Miejskiej Miasta Krakowa oddział III Nowa Huta. 

8. Zarząd omówił sprawę stopnia realizacji zadań dzielnicy w roku bieżącym. 

 

Ad. 9.  Oświadczenia Komunikaty. 

Brak. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad prowadząca zamknęła posiedzenie o godz. 19:45. 

Czas trwania posiedzenia: 3 h 15 min. 

Godz. 16:30-19:45 

 

Protokołowała:             Przewodniczyła: 

 

  Alicja Ambrozik-Knapczyk                                                             Przewodnicząca 

                    Rady i Zarządu 

   pracownik biura             Dzielnicy XIV Czyżyny   

                              

   Anna Moksa 


